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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

  

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 19. mája 2021 o 16,30 h vo veľkej zasadačke 

obecného úradu 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: 

Starostka obce: Ľubica Chlebová 

Hlavná kontrolórka: Danuša Beláková 

Poslanci: Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Jozef Flajs, Tibor Trepáč, Ing. Marek Ferianc 

Overovatelia: Mgr. Vladimír Švec, Marek Ferianc 

Zapisovateľka: Bc. Gabriela  Pelcerová 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Schválenie prevodu nehnuteľnosti parcela KN C 1152 v k. ú. Vavrišovo výmere 100 m
2
 

6. Schvaľovanie záverečného účtu obce Vavrišovo za rok 2020 

7. Rozpočtové opatrenia č. 3,4,5,6,7/2021 – na vedomie 

8. Schválenie dotácie z rozpočtu obce Vavrišovo na rok 2021 pre TJ Liptov Vavrišovo  

9. Informácia Komisie pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov Obce 

Vavrišovo 

10. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

- stavanie mája 

- informácia o kompostovisku v areáli cintorína a presune kontajnera na cintorínsky odpad 

- informácia  doplnení Žiadosti výzva L7 stavebné úpravy kultúrneho domu 

- informácia o postupe prípravných prác na výstavbe Zberného dvora 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvorila, prítomných privítala pani starostka. Skonštatovala, že 

rokovanie OZ sa uskutočňuje podľa pozvánky č. 223/2021 s programom uvedeným v pozvánke. Zasadnutia 

sa zúčastnilo päť poslancov, čím skonštatovala jeho uznášania schopnosť.  

Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva sa ospravedlnil poslanec Marek Lesák – z pracovných dôvodov. 

Zasadnutia sa nezúčastnil p. poslanec Mgr. Jozef Šuchtár. 

Starostka prečítala program uvedený na pozvánke. 

 

 

K bodu 1 až 4.  

 

Poslanci volili návrhovú komisiu v zložení – Ing. Eva Trnková, Jozef Flajs, Tibor Trepáč 

 

Uznesenie č.23/2021  

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, 

Tibor Trepáč,  

Za: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Mgr. Vladimír Švec, Marek Ferianc 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Bc. Gabriela Pelcerová  
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Uznesenie č. 24/2021 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, 

Tibor Trepáč,  

Za: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Schvaľovanie programu.  

K programu uvedenému na pozvánke a prečítanému starostkou obce, požiadal p. Trepáč o doplnenie bodu: 

Zrušenie uznesení č. 22 – 24/2020. Program bol doplnený, pôvodný bod 10 bol prečíslovaný na bod č. 11 

a bol doplnený nový bod č. 10. Zmenený program bol schválený. 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Schválenie prevodu nehnuteľnosti parcela KN C 1152 v k. ú. Vavrišovo výmere 100 m
2
 

6. Schvaľovanie záverečného účtu obce Vavrišovo za rok 2020 

7. Rozpočtové opatrenia č. 3,4,5,6,7/2021 – na vedomie 

8. Schválenie dotácie z rozpočtu obce Vavrišovo na rok 2021 pre TJ Liptov Vavrišovo  

9. Informácia Komisie pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

Obce Vavrišovo 

10. Zrušenie uznesení č. 22 – 24/2020 zo dňa 22.04.2020 

11. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

 stavanie mája 

 informácia o kompostovisku v areáli cintorína a presune kontajnera na cintorínsky odpad 

 informácia  doplnení Žiadosti výzva L7 stavebné úpravy kultúrneho domu 

 informácia o postupe prípravných prác na výstavbe Zberného dvora 

 

Uznesenie č. 25/2021  

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, 

Tibor Trepáč,  

Za: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

Starostka oboznámila prítomných poslancov so splnením uznesení zo zasadnutia OZ zo dňa 26.04.2021 č. 

18 – 22/2021. 

 

Uznesenie č. 26/2021 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, 

Tibor Trepáč,  

Za: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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K bodu 5  (Schválenie prevodu nehnuteľnosti parcela KN C 1152 v k. ú. Vavrišovo o výmere 100 m²) 

Zámer na prevod pozemku bol schválený obecným zastupiteľstvom v januári 2020. Pre predloženie 

dokumentov na kataster nehnuteľností je potrebné doplniť uznesenie obecného zastupiteľstvo o schválenie 

prevodu. 

Poslanci schválili prevod nehnuteľnosti pozemku parcely KN C 1152, druh pozemku Zastavaná plocha 

a nádvorie, o výmere 100 m², v k. ú. Vavrišovo, zapísanom na LV č. 442 v prospech Urbárskeho spolku vo 

Vavrišove, pozemkové spoločenstvo, IČO 30233046, Ulica Pod Čelcom č. 307/1, 032 42  Vavrišovo.  

 

Pri schválení prevodu bola dodržaná 3/5 väčšina všetkých poslancov. 

 

Uznesenie č. 27/2021  

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, 

Tibor Trepáč,  

Za: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 6 (Schvaľovanie záverečného účtu obce Vavrišovo za rok 2020) 

Záverečný účet bol poslancom zaslaný zároveň s jeho zverejnením na úradnej tabuli obce dňa 03.05.2021. 

Pripomienky k záverečnému účtu nezaslal obecnému úradu nikto z poslancov. K záverečnému účtu sa 

vyjadrila hlavná kontrolórka, ktorá vypracovala správu a odporúčala prijať záverečný účet bez výhrad. 

Poslanci mali Správu hlavnej kontrolórky k dispozícii pred konaním zastupiteľstva a nemali k nej 

pripomienky. V závere Správy hlavná kontrolórka odporúčala, aby obec sociálny fond viedla na 

samostatnom bankovom účte a prostriedky z fondu opráv používala najskôr z prostriedkov minulých období. 

Poslanci zobrali Správu hlavnej kontrolórky na vedomie, schválili Záverečný účet bez výhrad, schválili 

použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu. 

 

Uznesenie č. 28/2021 – stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, 

Tibor Trepáč,  

Za: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č. 29/2021 – schválenie Záverečného účtu a použitie prebytku rozpočtového hospodárenia 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, 

Tibor Trepáč,  

Za: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu č. 7  (Rozpočtové opatrenia č. 3-7/2021 – na vedomie) 

Rozpočtové opatrenia boli súčasťou materiálu zaslaného poslancom pred konaním zastupiteľstva. 

K rozpočtovému opatreniu č. 5/2021 mal otázku p. Švec či máme také vysoké platby za plyn do hasičskej 

zbrojnice. Dostal informáciu, že sa jedná o zálohové platby, ktoré nám stanovil SPP a.s. a budú predmetom 

vyúčtovacej faktúry za plyn za rok 2021. Iné otázky k rozpočtovým opatreniam neboli.  

Poslanci zobrali na vedomie rozpočtové opatrenia: 

č. 3/2021, ktorým boli prekročené  príjmy a  výdavky o celkovú sumu  324,- Eur,  

č. 4/2021, ktorým  boli prekročené  príjmy a  výdavky o celkovú sumu  7 498,- Eur, 
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č. 5/2021, ktorým bol vykonaný presun  v rámci výdavkov o sumu 1 000,- Eur  

č. 6/2021, ktorým  boli prekročené príjmy a výdavky o celkovú sumu 230,- Eur  

č. 6/2021, ktorým  boli prekročené príjmy a výdavky o celkovú sumu 270,- Eur  

 

Uznesenie č. 30/2021 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, 

Tibor Trepáč,  

Za: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 8 (Schválenie dotácie z rozpočtu obce Vavrišovo na rok 2021 pre TJ Liptov Vavrišovo)  

Občianske združenie TJ Liptov Vavrišovo podalo žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce Vavrišovo na rok 2021 

vo výške 5 000,- Eur.  V rozpočte je na dotácie pre občianske združenia naplánovaná suma 4 500,- eur. Iné 

záujmové združenia k dnešnému dňu žiadosť o dotáciu nepodali. Žiadosti podali ešte CVČ, ale dotácie pre 

tieto subjekty nie sú predmetom dnešného zasadnutia.  

Poslanci diskutovali o výške dotácie,  p. Švec navrhol sumu rovnakú ako minulý rok. P. Trepáč navrhol, aby 

sa pred pridelením dotácie vyhodnotili aj aktivity TJ voči obci. Pokiaľ je mu známe, členovia TJ sa 

nezúčastňovali akcií organizovaných obcou ako napr. brigády a nemá pocit, že by boli obci nápomocní. 

Navrhuje zaviazať ich k nejakej činnosti v prospech obce už v zmluve o dotácii.  

 

Starostka sa opýtala hlavnej kontrolórky, či sa takéto podmienky môžu dať do zmluvy. Hlavná kontrolórka 

odpovedala že môže, lebo už pri žiadosti by mali deklarovať ako budú propagovať obec. 

Poslanci schválili poskytnutie dotácie vo výške 3 500,- Eur. 

 

Uznesenie č. 31/2021 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, 

Tibor Trepáč,  

Za: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 9 (Informácia Komisie pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

Obce Vavrišovo )  

 

Z dôvodu neúčasti predsedu Komisie pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov na zasadnutí obecného zastupiteľstva, Správu prečítala p. Pelcerová. Poslanci zobrali 

informáciu Komisie pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov na vedomie. 

 

Uznesenie č. 32/2021 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, 

Tibor Trepáč,  

Za: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K novému bodu 10  (Zrušenie uznesení č. 22-24/2020) 

Na návrh poslanca Trepáča poslanci zrušili uznesenia č. 22-24/2020 zo dňa 22.04.2020, s účinnosťou od 

01.06.2021 
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Uznesenie č. 33/2021 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, 

Tibor Trepáč,  

Za: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 11  (Interpelácie poslancov, rôzne a záver) 

Slova sa ujala starostka obce a informovala o:  

- akcii Stavanie mája, ktoré sa uskutoční 23.05.2021 

- kompostovisku v areáli cintorína a presune kontajnera na cintorínsky odpad. 

- doplnení Žiadosti výzva L7 stavebné úpravy KD – z Environmentálneho fondu  nám bola doručená  

požiadavka o doplnenie  žiadosti. Doplňujúce podklady boli zaslané v termíne, ktorý určil 

Environmentálny fond. 

- postupe prípravných prác na výstavbe Zberného dvora – p. Ing. Radič poslal situačný nákres aj čo sa 

týka prístrešku. Z lodných kontajnerov sme už mali vývoz odpadu (nebezpečný odpad, papier)  a vieme 

už z praxe vyhodnotiť potreby pre prevádzku. 

- žiadosti p.  Porubäna na umiestnenie kontajnera a zriadenie bitúnka na pozemkoch vo vlastníctva obce. 

Hlavná kontrolórka pred konaním zasadnutia obecného zastupiteľstva navrhla, aby sa zatiaľ, pre 

krátkosť času od podania žiadosti, neprijímalo uznesenie, aby nebolo unáhlené. Starostka informovala 

poslancov, že Územným plánom a jeho dodatkami je celá regulovaná plocha  riešená na odpadové 

hospodárstvo, vylúčené sú ostatné funkcie. Keď sa prijímal dodatok č. 2  k ÚPN-O bol p. Porubän 

a jeho právny zástupca upozornení na zmenu využitia tejto plochy. V tom čase nemali k týmto zmenám 

pripomienky. P. Porubänovi v tom čase postačoval prístup do budovy, o ďalšie plochy nemal záujem. 

V súčasnosti má záujem určitú plochu opätovne prenajať. Zmluva o prenájme pozemku z minulého 

obdobia už nie je platná. Poslanci s bitúnkom nesúhlasia z dôvodu možného hluku a zápachu. P. Švec 

by navrhol skúšobnú dobu na prevádzku bitúnka.  

- o žiadosti Urbárskeho spolku, pozemkové spoločenstvo vo Vavrišove  – chceli robiť odstavnú plochu 

pre návštevníkov, podali oznámenie o drobnej stavbe. Obec obdržala aj podnet zo strany člena UPS  

Vavrišovo k tejto aktivite Urbárskeho spolku. Obcou bolo zistené, že reálne má Urbársky spolok 

oplotený pozemok vo vlastníctve obce. Bol na to upozornený predseda Urbárskeho spolku p. Janotka. 

V budúcnosti sa to bude riešiť možno formou nájomnej zmluvy alebo odpredajom. Starostka  požiadala 

poslancov, aby nad možnosťou nájomnej zmluvy aj nad rozlohou pozemku, ktorý by mohol Urbár 

využívať porozmýšľali. Ako v prípade p. Porubäna, aj tento bod bude v programe  najbližšieho 

rokovania OZ. 

 

 Poslanci k informáciám prijali uznesenie, ktorým informácie zobrali na vedomie. 

Uznesenie č. 34/2021 – na vedomie informácia o žiadostiach 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva 

Trnková, Tibor Trepáč,  

Za: 5 - Jozef Flajs, Ing. Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

- možnosti elektronickej úradnej tabule. Pre obec predstavuje v súčasnosti vysoký náklad, preto nebude 

predmetom kúpy. Obec počká, či nebude vyhlásená výzva a získali by sme finančné prostriedky na 

obstaranie elektronickej úradnej tabule.  

- Starostka poďakovala účastníkom brigády na čistení potoka, ale aj za iné aktivity. Poďakovala za 

pomoc pri riešení problémov v oblasti elektriky p. Trepáčovi, pri upratovaní v dome smútku – p. 

Trnkovej. 

- Z dôvodu doručenia Rozhodnutia z Okresného úradu Liptovský Mikuláš, odbor starostlivosti o životné 

prostredie, úsek štátnej správy odpadového hospodárstva o likvidácii nelegálnej skládky v termíne do 
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31.05.2021 požiadala poslancov o stanovenie náhradného termínu na likvidáciu čiernej skládky. 

Pôvodný termín bol zrušený z dôvodu nepriaznivého počasia. Požiada pána Krivoša o pristavenie 

vlečky a pomoc pri naložení odpadu, môže požiadať o pomoc aj športovcov, hasičov a obyvateľov 

obce. Náhradný termín -  streda 26.05.2021 o 17:00 hod. Poslanci zároveň navrhli k nákladnému autu 

Renault dokúpiť ťažné zariadenie a prívesný vozík. 

 

p. Trnková  

- navrhla upozorniť občanov na kompostovisko formou informačnej tabule 

- informovala, že od občanov si vypočula sťažnosť na správcu kompostoviska p. Švandu,  nie je z jeho 

strany ochota na zavolanie občanov ísť prevziať odpad na kompostovisko  

- má informáciu od p. Kubovčíkovej na stavanie rekreačných chát p. Kičinom na súkromných 

pozemkoch fyzických osôb 

Reagovala p. starostka 

- P. Švanda je dohodár, pôvodne bola dohoda na víkendy. On sám navrhol, že bude preberať odpad celý 

týždeň po vzájomnej dohode. Kľúče od kompostoviska sa už občanom nedávajú (ako bolo zvykom 

v minulosti), lebo ľudia to zneužívajú a vyhadzujú nám odpad, ktorý na kompostovisko nepatrí.  

- Poslanci navrhli určiť pevný termín -  napr. 2 dni v týždni. 

 

- K stavbe rekreačných chát stavebníkom p. Kičinom – sťažnosti doniesli členovia Urbárskeho 

pozemkového spoločenstva vo Vavrišove, niektorí z nich obyvatelia obce – p. Lizúch Milan, Tibor, p. 

Plávka Vladimír, p. Juríková Skolastika, p. Kubovčíková Viera, že sa stavia na ich pozemkoch a že 

o tom rozhodol predseda Urbárskeho spolku vo Vavrišove p. Janotka. P. starostka vysvetlila, že sa 

jedná o uloženie vecného bremena – prípojky sú navrhované na pozemku vo vlastníctve UPS, ktoré 

schválilo predsedníctvo UPS v súlade s jeho oprávneniami. Chaty sa na tých pozemkoch stavať nebudú 

– p. Martin Kičin má stavbu umiestnenú na pozemkoch, ktorých je vlastníkom. Zámer je v súlade 

s Územným plánom obce schváleným v roku 2010, Územné a stavebné konanie je preneseným 

výkonom štátnej správy. 

 

p. Trnková pokračovala: 

- požiadala poslancov o prehodnotenie nájmu vo výrobni. Nakoľko sa tejto veci mali opakovanie 

venovať, ale nikto z poslancov to na zasadnutie opätovne nepredložil. 

Reagoval p. Švec – to môže navrhnúť každý z poslancov 

- Opýtala sa, čo sa bude robiť s autami popri ceste? Oproti KD už spaduje breh, lebo tam pravidelne 

parkuje ťažké auto.  Reagoval p. Švec – už to môže pokutovať aj obec, z dôvodu zmeny legislatívy. 

Pozemky pri KD sú súkromné. P. starostka jej dala za pravdu, ale je potrebné riešiť tento problém 

komplexne. Nie je možné riešiť iba jedného vlastníka motorového vozidla, lebo on bude poukazovať 

na iných. Následne starostka informovala aj o občanoch, ktorí majú snahu dať pred plot zatrávňovaciu 

dlažbu, poukázala na ich možnosť parkovania na vlastných pozemkoch, nie na verejnej zeleni vo 

vlastníctve alebo nájme obce.  

 

p. Švec 

- informoval sa, či kuchynský odpad  môže ísť do kompostu. Odpovedala mu p. starostka a p. Pelcerová 

že nie každý, napr. zvyšky varenej stravy do kompostu nepatria 

- požiadal o informáciu, koľko stála oprava mostíkov. Odpovedala mu p. starostka - 6000,- Eur 

dostaneme z PPA a spoluúčasť obce je cca 5%.  Jeden mostík je bez dotácie – starostka chce požiadať 

subjekty, ktoré mostík využívajú, aby prispeli na opravu.  

- ozval sa ešte vo veci diskusie na sociálnych sieťach o označeniach elektrických oplôtkov, ktoré 

inštalovalo Poľnohospodárske družstvo AGRIA Liptovský Ondrej. Reagovala starostka , plánuje 

upustiť od sociálnych sietí, a riešenia problémov v rámci nich. Obec má oficiálne kontakty – mail, 

telefón, ktoré môžu občania využívať v pracovnom čase. Problém neoznačenia elektrických oplôtkov 

riešila s pracovníčkou Poľnohospodárskeho družstva p. Pacigovou, označenie je objednané a  má byť 

dodané v priebehu budúceho týždňa. K príspevku p. Slaného – preposlala ho p. Pacigovej z Agrie.  

Informovala, že na Veľký piatok stretla pracovníkov Agrie  ktorí navíjali  staré drôty oplôtkov 

a upozornila ich na drôty aj v tejto časti.  
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- požiadal, že v cintoríne, keď sa nebude môcť teraz vysýpať odpad, či obec  nemôže dať väčší kontajner 

Reagovala p. starostka  - je tam kontajner na veľkoobjemový odpad , ktorý bude v budúcnosti 

premiestnený na zberný dvor a zároveň je v areáli cintorína  za domom smútku kontajner na 

cintorínsky odpad. Je monitorovaný kamerovým systémom, nakoľko ľudia neberú do úvahy separáciu, 

rôzne poplatky za veľkoobjemový odpad a cintorínsky odpad. 

p. Faljs 

- dokončenie stojiska na kontajnery vedľa garáží, materiál už je všetok, je potrebné zohnať pracovníkov, 

ktorí by práce realizovali. Nemáme dokončené ani okolie workoutového ihriska a aj to je potrebné 

dokončiť. 

Starostka – okolie workoutového ihriska, konkrétne odstránenie rozsiahleho starého koreňového 

systému je v riešení. Oslovila už viacerých domácich majiteľov strojných zariadení. 

 

Zasadnutie ukončené o 18:47 hod.  

Vo Vavrišove 19.05.2021 

Zapísala: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

Overovatelia:  

.......................................... 

............................................. 

 


